
Katarzyna Knopik

Radna Miasta Ko6ciezyna

KoScierzyn a, 12.12.2018 r.

Pan
Michal Majewski
Burmistrz Miasta Ko6cierzyna
za po6rednictwem
Przewodniczqcej Rady Miasta
KoScierzyna

RADA MII\STA
KOSC I E RZYNA

wpr. 12, 12. 2018

1.

2.

TNTERPELACJA iAI 6 2c43

Dzialaiqc na podstawie art.24 ust. 3, 4, 6 ustawy o samorzqdzie gminnym skladam interpelacjg
w nastqpujqcej sprawie:

We wzeSniu2OlS roku burmistz Michal Majewski otwozyl po remoncie budynek dworca PKP
w Ko5ciezynie. Obiekt wyremontowany za kwotq 9 mln zl, w wiqkszo6ci ze Srodkow
pochodzqcych z bud2etu miasta, powinien jak najlepiej slu2y6 mieszkahcom Ko6ciezyny. W
zwiqzkuztym prosze o informacjq iodpowiedzi na pytania:

Kto jest zarzqdcq obiektu dworca PKP?
Czy z bud2etu miasta Ko5ciezyna ponoszone sq koszty utrzymania budynku? Je5litak, to
jakiego rodzaju sq to koszty i w jakiej wysoko6ci miesiqcznie?
W wywiadzie prasowym z dnia 10.08.2018 r. burmistrz Michal Majewski m6wil: co do
pneznaczenia pomieszczefi na g6rze musimy siq jeszcze zastanowi1. ChcietibySmy, aby
zostaly one iak najlepiejwykorzystane, zar6wno przez podr62nych jak i mieszkafic6w. Czy
pan burmistrz ju2 sig zastanowil, w jaki spos6b majq byd wykorzystane pomieszczenia na
dworcu PKP? Je6li tak, to w jaki spos6b jest obecnie zagospodarowany budynek dworca
PKP w KoSciezynie?
Czy wydzier2awiono juz wszystkie pomieszczenia? JeSli tak, to jakim podmiotom, za jakie
kwoty i na jaki cel?

5. Je2eli jakie6 pomieszczenia na dworcu PKP sq nadal niezagospodarowane, proszq o
informacjq, kiedy i w jaki spos6b bqdq zagospodarowane?

6, Kiedy przy dworcu PKP powstanie parking oraz pzystanki dla autobus6w dalekobie2nych
i komunikacji miejskiej?

7. W pzetargu na projekt i budowg pzej6cia podziemnego w Ko6cierzynie w ramach projektu
pn. ,,Budowa wqzla integracyjnego w Ko6ciezynie polqczona z rewitalizaqq i adaptacjq
dworca kolejowego oraz utworzeniem komunikacji zbiorowej w Powiecie Ko6cierskim"
oferty na wykonanie tunelu opiewaly na kwoty znacznie przewy2szajqce posiadane ptzez
miasto Srodki (jedna z firm proponowala cene 36.831 .549,27 zl, druga natomiast
16.824.924,00 zl, podczas gdy burmistrzzabezpieczyl Srodki w wysoko6ci 6.350.640,00 zl).
Ten pzetarg zostaN uniewa2niony. Czy zostanie ogloszony kolejny? Je6li tak, to czy
burmistz planuje zabezpieczy6 wiqcej Srodk6w na ten cel? Je6li nie, to w jaki spos6b
zadanie to bqdzie wykonane?

4.

Z powa2aniem

lr
Katarzt$\a Knopik

Radna Miadta KoScierzyna
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